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بررسی چالشهای زیرساختی شهرکهای صنعتی آذربایجانشرقی در اتاق تبریز

مشکلات شهرکهای صنعتی استان آذربایجانشرقی، با حضور مدیرعامل شرکت شهرکهای صنعتی استان، مدیرعامل

شرکت خدماتی شهرک سرمایه گذاری خارجی استان و رئیس کارگروه شهرک صنعتی کمیسیون صنایع و انرژی اتاق تبریز

و جمعی از مدیران استانی و نمایندگان بخش خصوصی در اتاق بازرگانی تبریز بررسی شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی تبریز، سهراب فیض زاده؛ مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان آذربایجان شرقی در این نشست به تشریح مسائل مهم زیرساختی

شهرک ها پرداخت و افزود: یکی از مشکلات مهم زیرساختی در شهرک های صنعتی، تأمین برق، مخصوصا در مرحله راه اندازی کسب وکار و محدودیت های زیست محیطی است.

وی ضمن تاکید بر اهتمام در راستای حل مشکلات شهرک های صنعتی استان گفت: عدم تامین روشنایی در اتوبان منتهی به شهرک شهید سلیمانی و عدم تکمیل آسفالت خیابان

های بسیاری از شهرک ها از جمله اموری هستند که پیگیر رفع آن ها هستیم و سعی داریم با برگزاری جلسات با سازمان های ذیربط و نمایندگان بخش خصوصی، ابتدا مشکلات را

رده بندی کرده و سپس به آن ها رسیدگی کنیم.

فیض زاده با اشاره به اهتمام سایر استان ها از جمله اصفهان در توسعه شهرک ها تاکید کرد: وجود مشکلات زیرساختی و برخی محدودیت ها مانع از توسعه شهرک های صنعتی

در استان شده است.

وی ضمن قدردانی از فعالیت های اتاق بازرگانی تبریز در خصوص پیگیری موضوعات و شاخه بندی کردن مسائل مربوط به شهرک های صنعتی، ابراز امیدواری کرد، مشکلات

موجود هرچه سریعتر برطرف شود.

خداوردی تاری؛ مدیرعامل شرکت خدماتی شهرک سرمایه گذاری خارجی استان و رئیس کارگروه شهرک صنعتی کمیسیون صنایع و انرژی اتاق بازرگانی تبریز، با اشاره به موضوع

اجرای قانون پنجم توسعه اقتصادی و اجتماعی جمهوری اسلامی ایران، مبنی بر واگذاری یک درصد از مالیا ت های ارزش افزوده به هیئت امناء شهرک ها گفت: این مالیات از

واحدهای تولیدی شهرک ها اخذ می شود و بر همین اساس یک درصد آن باید در رابطه با توسعه زیرساخت های شهرک های صنعتی، مدیریت پسماند و فاضلاب، ارائه خدمات و

کمربند سبز در شهرک ها و نواحی صنعتی هزینه شود، تا بتوان مشکلات زیرساختی شهرک ها را از این طریق برطرف کرد.

شهباز؛ نائب رئیس کمیسیون صنایع و انرژی اتاق تبریز هم گفت: مبحث اخذ یک درصد مالیات ارزش افزوده و طولانی بودن پروسه دریافت مجوزها را از جمله چالش های موجود

در شهرک های صنعتی عنوان کرد.
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